

Xuesong CAI

Shanghai Industrial Technology Institute

CV E

Mr. Xuesong Cai, vice director of Information and Communications, Shanghai Industrial Technology Institute, graduated from College of Softwares, East China Normal University. He has been engaged in the development of embedded system, smart transportation technology and application and applied technology development for IoT for many years. He focuses on development of smart transportation technologies, Internet of Lamps and wireless sensing network and has accumulated very rich team management experience. He himself and his team has been awarded such honors as Special Prize of “Shanghai Municipal Science and Technology Progress Awards”, “2013 Outstanding Team of Shanghai Municipal Science and Technology System”, Outstanding Award of Innovation at Shanghai Industrial Technology Institute, 2nd prize of Innovation and Entrepreneurship of Shanghai Municipal Science and Technology System, as well as 2015-2016 Annual Outstanding Staff of Shanghai Municipal Science and Technology System.

Xuesong CAI

Shanghai Industrial Technology Institute

CV CN

蔡雪松，男，博士（在读），上海产业技术研究院信息通信部副主任，毕业于华东师范大学软件学院。多年从事嵌入式系统、智能交通应用、物联网应用技术研发，项目管理和标准化工作，精通嵌入式系统设计与软硬件技术以及物联网相关技术与应用，关注智能交通、灯联网及无线传感网等领域的发展趋势，具有丰富的团队管理经验，个人及带领的团队先后被评为“上海市科技进步奖特等奖”、“2013 年度上海市科技系统集体奖”，“产研院创新标兵杰出奖”，“上海科技系统创新创业二等奖”，“2015-2016 年度上海市科技系统先进工作者”。